
OTVORENO PISMO

Zupnrvu 5terNsro-KNTNSKE ZuperuuE I GRADoNAermtru GRADA KNTNA

PoStovana gospodo duinosn ici,

dana 30. 7.2019. godine sudjelovali ste na sastanku u Ministarstvu zaitite okoliSa i

energetike na temu sanacije lokacije oneiiSdene otpadom,, crne todke,, u sklopu bivSe

tvornice vijaka TVIK, dana5nji DlV.

Na sastanku je bilo rijeii o nadinu prikljudenja proiistada tvrtke DIV na gradski prodistad

grada Knina kojije pod ingerencijom Hrvatskih voda kao provedbenog tijela projekta

izgradnje, te je zakljuEeno kako 6e se to realizirati do kraja ove godine.

Zakljudeno je kako je prikljudenje prodistada tvrtke DIV nuZan preduvjet za sanaciju laguna za

koju je potrebno prije svega izraditi Program sanacije te utvrditi na koji nadin 6e se provesti

sanacija i koliko 6e sanacija ko5tati.
Sanacijski program mora sadrZavati podatke :

- O prijedlozima naEina sanacije
- Utvrdivanju prihvatljivosti predloZenih varijantnih rjeienja sanacije s obzirom na

utjecaj na okoliS
- Analizu isplativosti i rizika pojedinih metoda sanacije ( cost benefit analiza )
- Redoslijedu provedbe sanacijskih mjera i rokovima provedbe mjera odnosno

sanacijskog programa
- Tro5kovima provedbe sanacijskog programa
- Prijedloga praienja stanja okoliSa na onedi56enoj lokaciji

Na sastanku je zakljuieno kako se do kraja kolovoza odekuje postizanje dogovora oko
sufinanciranja izrade Programa sanacije koji ie biti izraden putem ovlaStene tvrtke.

U svezi sa navedenim sastankom Zelimo vam postaviti nekoliko pitanja :

t. U zakljudcima sa sastanka stalno se govori o sanaciji laguna pa nas ijavnost zanima
hode li se sanirati samo laguna za otpadne vode DIV-a ili i laguna za fekalne vode
Grada Knina.

2. U zakljuEku sastanka navodi se kako je prodista6 tvrtke DIV u probnom stanju , ali

kako je i gradski prodistad u probnom stanju. Vi ste Zupane i javno izjavili kako su oba
prodistada u probnom stanju. Vi, gradonaielnice Grada Knina ve6 neko vrijeme javno

izjavljujete kako je zavrSio probni rad gradskog prodistaia i to jo5 u oZujku ove godine

nakon Sest mjeseci uspje5nog probnog rada.

Nas i javnost zanima Sto je istina. Je li gradski prodistad joi u probnom radu ili nije.
3. U zakljuiku sastanka navodi se kako je prikljudenje prodistada tvrtke DIV nuian

preduvjet za sanaciju laguna. Gospodine gradonadelniie zar i prikljudenje cjevovoda
C21 na gradski prodistad otpadnih voda nije nuian preduvjet za sanaciju laguna.

Kad 6e gospodine gradonadelnide cjevovod C21 biti u funkciji i prikljuden na prodistad

otpadnih voda Grada Knina.

4. Na sastanku je zakljudeno kako 6e se do kraja kolovoza posti6i dogovor oko
sufinanciranja izrade Programa sanacije. Od vas kao izabranih duZnosnika traZimo
odgovor je li dogovor postignut ? Tko 6e sve isa kojim iznosima sufinancirati izradu
Programa sanacije ? Je li Program sanacije samo za industrijsku ili i za industrijsku i



5.

fekalnu lagunu ? Koja je tvrtka izabrana za izradu Programa sanacije i kojije krajnji
rokza izradu Programa sanacije ?

Tko ie bitiodgovoran ako se ne budu provodilizakljudci i drZalo se rokova sa

sastanka, pogotovo iz razloga Sto vlasnik DIV-a javno izjavljuje kako su tehnoloSke

otpadne vode DIV-a zadovoljavajuie i da je problem u prodistadu otpadnih voda

Grada Knina .Sto 6e se dogoditi ako u prosincu ove godine prodistad otpadnih voda

DIV-a ne bude prikljuden na gradski proiistad ? Hode li netko za to odgovarati?
Gospodine gradonadelnide 5to je sa proiistaiem otpadnih voda Grada Knina ? Je li jo5

tone ? Sa kojim kapacitetom trenutno radi ? Hode li ikada raditi sa predvidenim
punim kapacitetom ? Podsjeiamo Vas kako je na tematskoj sjednici Gradskog vijeda u

oZujku, 2018. godine voditelj projekta ispred Hrvatskih voda Srdan Dumanid izjavio,,
ako se za tri godine tonjenje proiistada ne zaustavi, razmi5ljat 6emo o novoj lokaciji ,,.

Ved je pro5lo L8 mjeseci gospodine gradonadelnide .

Gospodine gradonaEelnide morate aktivnije djelovati u svezi prodistada otpadnih
voda Grada Knina , a ne se pokrivati odgovornoSdu Hrvatskih voda. Glavni direktor i

odgovorni zaposlenici ne Zive u Kninu, niti ste njima odgovorni. U Kninu Zive gradani

koji su Vas birali za gradonadelnika kako bivodili Knin iodgovorno brinuli za sve Sto

se tide Grada, a ne prebacivali odgovornost na druge.

Vi ste gospodo neposredno izabrani duZnosnici i duinost vam je , Zupanu skrb o iupaniji
a gradonadelniku o gradu Kninu, gradanima i njihovim potrebama , a narodito duvanju

okoli5a izdravlja gradana kako grada Knina, tako icijele Zupanije koja gravitira rijeci Krki.

Gospodo duinosnici ne iekajmo kiSe jesenske. Pokrenimo se !
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